
رئيس سازمان بهزيستي خبر داد
افزايشيارانهكودكانبيسرپرست

از۴۵۰به۶۵۰هزارتومان
 مبل�غ ياران�ه فرزن�دان بي سرپرس�ت و بدسرپرس�ت در مراكز 
ش�به خان�واده از بهم�ن م�اه از ماهان�ه ۴۵۰ه�زار توم�ان 
ب�ه ازاي ه�ر فرزن�د ب�ه ۶۵۰ه�زار توم�ان افزاي�ش ياف�ت. 
وحيد قبادي دانا در آيين تجليل از پيشكسوتان و منتخبان حوزه شبه 
خانواده در محل سازمان بهزيستي كشور افزود: مبلغ يارانه ماهانه براي 
فرزندان داراي معلوليت با توجه به اجراي قانون حمايت از حقوق افراد 
داراي معلوليت از ۵۷۰ هزار تومان به ۹۲۴ هزار تومان معادل ۶۲درصد 
افزايش يافته اس��ت.  وي خاطرنش��ان كرد: با توجه به مخارج بيشتر 
فرزندان بزرگ تر ه��م مبلغ اين يارانه براي فرزندان ۱۲ تا ۱۸ س��ال از 
۴۲۰ هزار تومان به ۷۵۰ هزار تومان معادل ۷۹ درصد افزايش خواهد 
داشت.  رئيس سازمان بهزيستي كشور يادآور ش��د: در مجموع يارانه 
مراكز شبه خانواده از ۵۵ درصد تا ۷۹ درصد با توجه به سن فرزندان و 
وجود معلوليت افزايش مي يابد و روي كارت مديران مراكز شبه خانواده 
شارژ مي ش��ود. قبادي دانا افزود: همچنين يارانه مراكز شبه خانواده از 
ارديبهشت سال آينده به صورت الكترونيكي و متمركز پرداخت مي شود. 
رئيس سازمان بهزيستي كش��ور گفت: ميزان مبلغ امداد خانواده هاي 
جايگزين از مبلغ يارانه مراكز ش��به خانواده كمتر ب��وده، به طوري كه 
ميزان مبلغ يارانه مراكز شبه خانواده براي هر فرزند حداقل ۴۲۰ هزار 
تومان، اما مبلغ امداد خانواده هاي جايگزي��ن ۳۷۰ هزار تومان بود كه 
حالا از ۳۷۰ هزار تومان به ۶۵۰ ه��زار تومان معادل ۷۶ درصد افزايش 
يافت.  قبادي دانا افزود: اين افزايش ها محصول شفافيت و انضباط مالي 

در بهزيستي بوده است. 
وي تصري��ح كرد: ه��ر ماه بي��ش از ۳۰۰ ميلي��ارد توم��ان به صورت 
الكترونيكي، كارت گروه هدف بهزيستي شارژ مي شود كه با كد ملي از 

سايت شفافيت بهزيستي قابليت رهگيري دارد. 
---------------------------------------------------
اعتباربالايمداركدانشگاهيايراندردنيا

رئي�س دانش�گاه ش�ريف گف�ت: اعتب�ار م�دارك دانش�گاهي 
از بهم�ن ۵7 تا98 رش�د جمه�وري اس�امي را نش�ان مي دهد، 
ب�ه ط�وري ك�ه اكن�ون كش�ورهاي خارج�ي ب�ه دنب�ال جذب 
فارغ التحصي�ان و نخب�گان دانش�گاه هاي اي�ران هس�تند. 
محمود فتوحي فيروزآبادي، رئيس دانش��گاه صنعتي شريف با اشاره 
به اينكه پيشرفت علم و فناوري در كش��ور ايران افزايش چشمگيري 
داشته است، گفت: از بهمن سال ۵۷ تاكنون طي مدت ۴۱سال گذشته 
دانش��گاه هاي ايراني از رويكرد تربيت نيروي انساني متخصص مورد 
نياز جامعه در كشور به حوزه پژوهش��ي و كارآفريني رسيده است، در 
صورتي كه در حال حاضر تعداد زيادي از دانشجويان و فارغ التحصيلان 
مراكز علمي ما در مقاطع كارشناس��ي ارش��د و دكتري صاحب ايده و 
دستاوردهاي علمي بسيار زيادي هس��تند.  وي افزود: در حال حاضر 
يكي از ويژگي هاي ايران اين است كه داراي نيروهاي انساني متخصص، 
نخبه و دانشمند برتري در دنياست كه كشورهاي خارجي براي جذب 
آنها هزينه ها و سرمايه گذاري هاي بسيار زيادي مي كنند چراكه مدارك 
دانشگاهي كشور ايران از نظر كيفيت شناخته شده بود و براي كشورهاي 
خارجي قابل قبول است.  فتوحي تصريح كرد: امروز دانشگاه هاي ما بايد 
به سوي دانشگاه ارزش آفرين و اثربخش��ي اجتماعي حركت كنند، به 
طوري كه زيرساخت هاي لازم نرم افزاري و سخت افزاري ايجاد شده تا 

دانشگاه ها بتوانند به نسل هاي بعدي دانشگاهي برسند.

مبلغ برآوردموضوع مناقصه شماره مناقصه 
(ریال)

مبلغ تضمین شرکت در مناقصه  
(ریال) 
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پیام ایمنی، بیایید ایمن فکر کنیم، ایمن عمل کنیم تا ایمن بمانیم.

فراخوان مناقصه عمومی با ارزیابی ساده

اداره کل راهداري و حمل و نقل جاده اي استان خراسان رضوي 

آگهى مناقصه عمومى یک مرحله اى
موزه 13آبان در نظر دارد تهیه و اجراى تاسیسات مکانیکى ساختمان موزه را از 
طریق مناقصه عمومى طبق اسناد مناقصه به متقاضیان واجد شرایط واگذار نماید.

آگهى راى هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتى 
اراضى و ساختمان هاى فاقد سند رسمى

م الف: 13546 رئیس ثبت منطقه یک سنندج  بهنام قباد
 تاریخ نوبت اول: 1398/11/5-تاریخ نوبت دوم: 21/ 1398/11

پ�س از مدت ها چش�م انتظاري ماهواره 
ظف�ر ب�ر دوش موش�ك ماهواره ب�ر 
س�يمرغ قرار گرفت. اما ش�ب گذش�ته 
به رغم ش�ليك موفقيت آميز ماهواره بر 
س�يمرغ به عل�ت اينک�ه ماهواره بر به 
س�رعت موردني�از نرس�يد، ماه�واره 
ظفر در م�دار موردنظ�ر ق�رار نگرفت. 
تاكن��ون در دني��ا بي��ش از ۴ه��زار پرتاب 
ماهواره اي صورت گرفته اس��ت كه در اين 
بين تعداد پرتاب هاي ايران به ۲۰عدد هم 
نمي رسد، اما نتايج خوب همين ۲۰پرتاب 
توانسته كشورمان را در باشگاه فضايي جهان 
قرار دهد. كش��ورهايي مي توانند عضو اين 
باشگاه  ش��وند كه به چرخه كامل ساخت و 
پرتاب فضاپيما دست يافته اند كه ايران هم 

يكي از اين كشورهاست. 
در حالي كه مرتضي براري، رئيس سازمان 
فضايي كشور ۱۹ بهمن ماه در مصاحبه اي 
از تعويق پرتاب ماهواره ظفر خبر داده بود، 
روزگذش��ته وزير ارتباطات در شبكه هاي 
اجتماعي اش ب��ا انتخاب اين بي��ت از امير 
معزي، خبر پرتاب به زودي ماهواره ظفر را 
رسانه اي كرد:»در نامه ها نوشته شود آيت 
فتوح /در شهر ها كش��يده شود رايت ظفر« 
محمدجواد آذري جهرمي، وزير ارتباطات 
و فناوري اطلاعات كه از چند روز قبل اخبار 
مرتبط با پرتاب ماهواره ظفر را در شبكه هاي 
اجتماعي اش ق��رار مي داد، روزگذش��ته از 
آغاز شمارش معكوس براي پرتاب ماهواره 

ظفر خبر داد. 
 ماهواره ظفر چگونه تهيه شد

چهار س��ال پيش بود كه محققان دانشگاه 
علم و صنعت به سفارش س��ازمان فضايي 

ايران كار ساخت ماهواره ظفر را آغاز كردند 
كه اين ماهواره از نوع ماهواره هاي سنجشي 
است. ماهواره ظفر با س��ه مأموريت اصلي 
تصويرب��رداري، ذخي��ره، ارس��ال داده و 
اندازه گيري تشعش��عات فضايي در مدت 
زمان سه سال در دو نمونه ظفر ۱ و ظفر ۲ در 
دانشگاه علم و صنعت ايران طراحي و ساخته 
شد.  »ماهواره ظفر« دانشگاه علم و صنعت 

در رده ماهواره ه��اي م��دار نزديك زمين 
با ارتفاع مداري ۵۳۰كيلومتر، ش��يب ۵۶ 
درجه و جرم ۱۱۳ كيلوگرم است. ماهواره 
»ظفر ۱« مجه��ز به دوربي��ن ۲۵ متري و 
»ظفر ۲« مجهز به دوربين رنگي ۱۶متري 
اس��ت و هر دو ماهواره از محموله ذخيره و 
ارسال داده برخوردار هستند، به گونه اي كه 
۲۵۶كاربر در جهان مي توانند با اين ماهواره 

ارتباط برقرار كنند و ارسال و دريافت پيام 
هم داشته باش��ند. كاربردهاي اين ماهواره 
شامل پايش مرز درياچه ها، پايش خطوط 
س��احلي، به روزرس��اني نقش��ه كارب��ري 
اراضي، به روزرساني نقش��ه مرز پهنه هاي 
كشاورزي، به روزرساني نقشه پهنه بندي و 
پايش تغييرات درياچه هاي دائمي و فصلي، 
شناسايي مناطق تخريب شده بعد از بحران 

در نواحي شهري، تهيه نقشه هاي ساختاري 
)شناسايي گسل ها و چين ها( و تعيين مرز 
گسترش شهري و پايش رشد مناطق شهري 
است.  اين ماهواره  از ايستگاهش در سمنان 
پس از طي كردن هش��ت دقيقه به چابهار 
مي رسد، راهي كه طي كردن آن با هواپيما 
چيزي حدود دو س��اعت زمان مي برد و در 
مرحله بعد بايد ماهواره از ماهواره بر جدا شده 

و به سمت مدار مورد نظر حركت كند. 
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وزير ارتباطات و فناوري اطلاعات در نشست 
خبري پرتاب ماهواره ظفر كه روزگذش��ته 
در اين وزارتخانه برگزار شد، با اشاره به سه 
پرتاب ناموفق گذشته گفت:»براي طراحي 
و ساخت ماهواره تلاش زيادي شده كه در 
دو سال گذشته سه پرتاب ناموفق را تجربه 
كرديم كه يك��ي مربوط ب��ه وزارت دفاع و 
دو ت��اي ديگر مربوط به ما ب��ود، ماهواره بر 
سيمرغ تجربه چهارم خود را طي مي كند.« 
ماهواره بر سيمرغ سه جز دارد؛ جزو اول بدنه 
بزرگي است كه تقريباً ۲۶ متر، ارتفاع آن ۲۱ 
متر اوليه اش اس��توانه اي به قط��ر ۲/۵ متر 
است. در اين ماهواره بر ۸۰تن سوخت مايع 
قرار مي گيرد. اين ماه��واره بر چهار موتور، 
ماهواره را به ارتف��اع ۹۰ كيلومتري مي برد 
و پس از رسيدن به ارتفاع مورد نظر دستور 
جدايي صادر مي كند. در مرحله دوم موتور 
ش��روع به كار مي كند و موتور وظيفه دارد 

ماهواره را به ارتفاع ۵۳۰ كيلومتري ببرد. 
وزي��ر ارتباطات با اش��اره به دليل س��قوط 
ماهواره پيام تأكيد كرد:»ماهواره و ماهواره بر 
براي قرارگرفت��ن در مدار بايد به س��رعت 
۷۴۰۰ كيلومتر در ساعت برس��د. اگر اين 

سرعت به هر دليلي كاهش پيدا كند، تزريق 
ماهواره با مشكل مواجه خواهد شد. مانند 
اتفاقي كه براي ماهواره پيام رخ داد و با كم 
بودن ۰/۶ درصد سرعت نتوانست در مدار 

قرار بگيرد.«
آذري جهرمي با بيان اينكه تست هاي زمين با 
زمان پرتاب متفاوت است، افزود:»البته سيمرغ 
قبلي همه كاركردش در پرتاب ماهواره پيام به 
خوبي انجام شده بود كه سه دقيقه ديتا دريافت 
كرديم و در واقع هشت دقيقه اول پرتاب ظفر 

براي ما پراسترس است.«
 »ظفر« به فضا پرتاب شد

پس از ش��ليك سيمرغ در ش��ب گذشته، 
س��يد احمد حسينی س��خنگوی فضايی 
وزارت دفاع گف��ت: در ماموري��ت پرتاب 
ماهواره ظفر توسط ماهواره بر سيمرغ همه 
فرآيند های پرت��اب فضايی از قبيل مونتاژ 
مراحل ماهواره بر و ماهواره، تست های پيش 
پرتاب، تزريق سوخت و پيش فشار گذاری، 
به طور كامل به انجام رسيد،   فرآيند پرتاب 
و استارت موتور های مرحله ۱ ماهواره بر و 
جدايش مراحل و استارت موتور مرحله ۲ 
به درستی انجام ش��د و در انتهای مسير، 
ماهواره بر به سرعتِ مورد نياز جهت تزريق 

ماهواره در مدار مورد نظر نرسيد. 
براساس اين گزارش، بخش قابل توجهی 
از اهداف تحقيقاتی م��د نظر از اين پرتاب 
محقق ش��ده اس��ت و داده های تله متری 
از فرآيند پرتاب به طور كامل احصاء ش��د 
كه با تحليل اين داده   ها و تطبيق عملكرد 
زير سيس��تم   ها ب��ا طراحی انجام ش��ده، 
بهينه س��ازی های لازم جهت پرتاب آتی 

انجام خواهد شد.

جزئيات بودجه 

عليرضا سزاوار
آينده   گزارش  2 س�ال 

ي  ر ا د ش�هر
نش�ان مي دهد كه ميزان عوارض فروش 
تراكم )همان مسئله اي كه مديران فعلي 
ش�هر تهران از آن به عنوان شهرفروشي 
ياد مي كردند( در بودجه سال آينده حدود 
۳۰ درصد افزايش يافته است. رشد ۳۲۰ 
درصدي درآمدهاي حاصل از كميسيون 
ماده 1۰۰ هم بيانگر درآمدزايي از بدترين 
نوع جريمه هاي شهري است؛ ضمن اينکه 
۴درص�د از كل بودجه)يعن�ي ه�زار و 
۲۰۰ميلي�ارد تومان(ه�م ب�دون ذره اي 
دخالت ش�ورا در دست ش�خص شهردار 

است!
ش��هردار تهران ۱۳بهمن در صحن شوراي 
ش��هر حاضر ش��د تا با ۱۳ روز تأخير لايحه 
بودجه ش��هرداري پايتخت در س��ال ۹۹ را 
ارائه و توضيح دهد. بودج��ه اي كه به گفته 
ش��هردار۴۷ درص��د عمران��ي، ۳۸ درصد 

هزينه اي و ۱۵درصد تملك مالي است. 
 ملغمه اي با وصله و پينه

طبق ماده ۶۷ قانون شهرداري ها، شهرداري 
موظف است بودجه سالانه خود را تا پايان دي 
به شورا ارسال كند، اما هنوز بودجه سازمان ها 
و شركت ها را هم ارائه نكرده و جالب تر آنكه 
پيوس��ت هاي مورد نياز بودجه هم هنوز به 
شورا ارائه نش��ده و به گفته عضو كميسيون 
فرهنگي شورا »در واقع اين بودجه ملغمه اي 
بيش نبوده  كه با وصله و پينه به هم چسبيده 
است.« نگاهي به جزئيات اين بودجه حقايق 

جالبي را برملا مي كند. 
اين چند نمونه را ببينيد:

*در حالي كه م��ردم توقع داش��تند اعتبار 
مناسبي براي حمل و نقل عمومي پايتخت 
در نظر گرفته شود، اما ۵۰۰ ميليارد تومان 
بودجه در نظر گرفته  ش��د كه ب��راي خريد 
اتوبوس ۳۳ ميلي��ارد تومان ه��م از بودجه 

اجتماعي كمتر است. 
*در بودجه ش��هرداري درآم��د قابل توجه 
۵ هزار ميلياردي از محل ماليات ارزش افزوده 
در نظر گرفته شده در حالي كه احتمال تأييد 
نش��دن اختصاص مالي��ات ارزش افزوده به 

شهرداري ها در ش��وراي نگهبان زياد است؛ 
چراك��ه لايحه ه��اي »درآمده��اي پايدار 
شهرداري ها« و »ماليات ارزش افزوده« هنوز 

به تصويب شوراي نگهبان نرسيده است. 
*درآم��د حاص��ل از عوارض ساخت وس��از 
و ف��روش املاك هم رقمي ح��دود ۱۲هزار 
ميليارد تومان را به خود اختصاص داده كه 

نگاهي به جزئيات اين درآمد نشان مي دهد، 
ميزان عوارض فروش تراكم )همان مسئله اي 
كه مديران فعلي شهر تهران از آن به عنوان 
شهرفروشي ياد مي كردند( در بودجه سال 
آينده حدود ۳۰ درصد افزايش يافته است. 

*كميس��يون م��اده ۱۰۰ ه��م ك��ه براي 
پيشگيري و رسيدگي به تخلفات ساختماني 
در ش��وراهاي معم��اري مناط��ق به وجود 
آمده سال هاس��ت به  يك��ي از منابع اصلي 
درآمدي ش��هرداري  تبديل ش��ده است. به 
نوش��ته خبرگزاري ها، شهرداري در اقدامي 
بي سابقه با در نظر گرفتن رشد ۳۲۰درصدي 

درآمدهاي حاصل از م��اده ۱۰۰، ميزان آن 
را كه در سال هاي اخير حدود ۲۰۰ميليارد 
تومان بوده به يك ب��اره نزديك هزار و ۵۰۰ 
ميليارد تومان رسانده اس��ت تا بيش از اين 
ش��اهد بروز تخلفات س��اختماني در شهر 

باشيم. 
**جالب اينكه كل درآمد حاصل از فروش 
تراكم ساختماني جديد در شهرداري تهران 
براي سال آينده چيزي حدود ۷ هزار ميليارد 
تومان در نظر گرفته شده كه قرار است هزار 
و ۵۰۰ ميليارد آن از محل جرائم ساختماني 
پروژه هاي درحال اجرا يا در گذشته اجرا شده 

تأمين شود. 
*مرور لايحه بودجه س��ال آينده شهرداري 
تهران بيانگر تعريف عملياتي حدود ۱۵هزار 
و ۹۰۰ ميليارد توم��ان از درآمدهاي بودجه 
است؛ يعني كس��ب اين درآمد را به صورت 
تضمين شده از جيب شهروندان و در قالب 

انواع عوارض درنظر گرفته اند!
 تبصره هاي�ي ب�راي محدودك�ردن 

شورا
عضو كميسيون فرهنگي شوراي شهر تهران 
با بيان اينكه با نگاهي كل��ي به تبصره هاي 
بودجه سال ۹۹ شاهديم كه شهرداري تهران 
به دنبال به حداقل رساندن اختيارات شوراي 
شهر اس��ت، گفت: »آن هم در حالي كه در 
اين سه سال، شورا بيش��ترين هماهنگي و 
همكاري را با ش��هرداري براي ارائه خدمت 
بهتر به ش��هروندان داش��ته كه نمونه آن را 
مي ت��وان در جريان تصوي��ب متمم بودجه 
۹۸ به وضوح مش��اهده كرد. نمونه بارز اين 
تمايل به محدودك��ردن اختيارات ش��ورا، 
در تبصره هاي��ي خود را نش��ان مي دهد كه 
به دنبال افزايش بي ح��د و حصر اختيارات 
كميته تخصيص)تخصيص اعتبار شهرداري( 

است.«

 خودشان بودجه تصويب مي كنند !
حجت نظري در نطق پيش از دستور جلسه 
روزگذشته ش��وراي ش��هر افزود: » فارغ از 
اينكه كميته تخصيص برخلاف نص صريح 
ماده ۳۹ برنامه سوم توس��عه شهر تهران از 
رؤساي كميسيون هاي تخصصي براي حضور 
در جلس��اتش دعوت نمي كن��د، به راحتي 
تخصيص برخي كدپروژه ه��ا را صفر درنظر 
مي گيرد كه اين خود مقابله با اراده و مصوبه 
شوراست. از آن اتفاق تكراري كه بگذريم، در 
تبصره دوم لايحه بودجه امسال كار به جايي 
رسيده كه حتي به كميته تخصيص اختيار 
مي دهد كدپروژه هاي جدي��د را جايگزين 
بودجه مصوب ش��ورا كرده و خودش آن را 

تصويب كند!«
به گفته اين عضو ش��ورا »۴ درص��د از كل 
بودجه، بدون ذره اي دخالت شورا در دست 
شهردار محترم اس��ت. اين ميزان كه رقمي 
بالغ بر ه��زار و ۲۰۰ ميليارد تومان اس��ت، 
نظارت پذيري شهرداري را كاهش مي دهد و 
اختيار شورا در برنامه ريزي دقيق و از طرف 

ديگر نظارت را كمتر و كمتر مي كند.«
يكي از ويژگي هاي لايحه بودجه سال آينده 
تهران هم تمرك��ز بر پروژه هاي ش��هري و 
دوري از ابر پروژه هاست. حال آنكه پايتخت 
در كنار اقدامات و پروژه هاي محلي نيازمند 
پروژه هاي بزرگ اس��ت؛ ضمن اينكه تجربه 
مديريت ش��هري در به س��رانجام نرساندن 
پروژه ها و نارضايتي هاي عمومي ثابت مي كند 
هيچ تضميني براي اجرايي شدن پروژه هاي 

عظيم و حتي محلي هم وجود ندارد. 
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»ظفر«بهرغمشليکموفقدرمدارننشست

نگاهي به بودجه سال آينده شهرداري تهران از افزايش ۳۲۰ درصدي جريمه هاي كميسيون ماده 1۰۰ و ۳۰درصد افزايش در شهرفروشي خبر مي دهد
رشد قابل توجه درآمدهاي ماده 100 در بودجه شهرداري

88498440سرويس اجتماعي

برونسپاريدرمانيدرتأميناجتماعي
مطلقاًممنوعاست

در پي انتش�ار برخي اخبار مبني ب�ر برون س�پاري ارائه خدمات 
در مراك�ز ملک�ي س�ازمان تأمي�ن اجتماع�ي مدي�ركل درمان 
مس�تقيم اين س�ازمان اع�ام ك�رد: واگ�ذاري بخ�ش درمان و 
برون س�پاري آن از نظ�ر تأمين اجتماع�ي مطلقاً ممنوع اس�ت. 
ابوالفضل آفريده، در آيي��ن افتتاح طرح بهس��ازي بخش هاي ICU و 
CCU بيمارس��تان تأمين اجتماعي شهيد چمران س��اوه با تأكيد بر 
اينكه درمان جزو لاينفك سازمان تأمين اجتماعي است، اظهار كرد: 
برون سپاري حوزه درمان در اين سازمان مطلقاً ممنوع است و سازمان 
تأمين اجتماعي با همه توان و امكانات به بهترين وجه در حوزه درمان 
به مردم خدمات لازم ارائه مي دهد.  وي با اش��اره به برخي نگراني هاي 
جامعه كارگري در خصوص طرح موضوع واگذاري و برون سپاري حوزه 
درمان تأمين اجتماعي اظهار كرد: واگذاري بخش درمان و برون سپاري 

آن از نظر تأمين اجتماعي مطلقاً ممنوع است. 
وي بيان كرد: ساختار سازمان تأمين اجتماعي به سمت عملكرد بهتر، 
چابك تر و فعاليت در حوزه درمان به صورت علمي تر و تخصصي تر است 
تا بتوان اميد به زندگي را در بين مردم و به ويژه بيمه ش��دگان افزايش 
داد.  وي تصريح كرد: حفظ و حراست از سلامتي بيمه شدگان مهم ترين 
رويكرد حوزه درمان و سلامت سازمان است و سازمان تأمين اجتماعي 
با اولويت بندي مش��كلات و نيازها تمام تلاش خ��ود را براي برآوردن 

مطالبات مردمي در حوزه درمان به كار بسته است. 
وي تأكيد كرد: ت��ك تك برگه ه��اي دفترچه بيم��ه مانند چك هاي 
سفيدامضايي است كه بابت آن بايد هزينه پرداخت كرد و اين پرداخت 

هزينه از حساب بيمه شده خارج مي شود.


